
 

 

Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole 
Foregår på TRYK 16  
12.06 2024 kl. 17.00 – 19.00 

O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant-suppleant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant 
Ulla Jørgensen, forældrerepræsentant 
 
Christina Rinaldo (CR), medarbejderrepræsentant 
Tine Johansen (THJ) medarbejderrepræsentant 
2 Elevrådsrepræsentanter 
  
Lotte Kragh Thomsen (LLC), ledelsesrepræsentant 
Jonas Obeid (JO), ledelsesrepræsentant + referent 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant  
 

 Afbud:  
Tine er sygemeldt – i stedet deltager Jeanne   Castenschiold 
Jesper er sygemeldt 
Afbud fra Mette 
 
 

  

 
Vi håber at de nyvalgte bestyrelsesmedlemmer kan deltage som gæster 
 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden  SP 

SUS udgår fra dagsordenen og vil blive behandlet i august. 

De nye medlemmer er formelt først aktive fra næste møde, men deltager naturligvis i dag. 

Dagsordenen er godkendt. 

 

 

 

Punkt 2 10 min. 
O 

Nyt fra medarbejder/elever CR/PÆD/ELEV 

Nyt fra eleverne: Den sidste skoledag for 9. klasse er blevet afsluttet, hvor der blev bagt muffins 

til en temadag. 

Nyt fra medarbejderne: Vi er i gang med at introducere nye elever på Tryk16. Der er 19 børn, 

og det går godt. 

9. klasserne er i gang med at afslutte skoleåret, og lærerne er ude som censor. 9. klasserne 

klarer sig rigtig godt. 



 

Vi har haft karameldag, som var lidt dramatisk på grund af lidt for meget vand, men ellers var det 

en rigtig god dag. 

Vi vandt klassemesterskaberne i basketball for København og deltog i DM, hvor vi dog ikke 

vandt. 

Picnic for hele skole i uge 26 i Fælledparken. 

 

Referat: 

 

Punkt 3 15 min. 
D/B 

Nyt fra bestyrelsen SP 

• Løgstørgade – Københavnerforslag: Vi har oprettet et Københavnerforslag, som man kan 

skrive under på. Forslaget går ud på at skabe et rekreativt område mellem Piratlegepladsen og 

Bopa Plads. Forslaget nævner ikke RG, da vi forsøger at dække bredt på Østerbro. Simon har 

sendt en besked til Lotte, og bestyrelsen godkender, at Lotte sender denne videre til 

kontaktforældrene. Der er lavet en plakat, som gerne må deles rundt omkring. 

• Forældreengagement: Elevernes forældre har stort potentiale for at skrive under på forslaget, 

så formanden vil meget gerne engagere både eleverne og med dem Østerbro Liv i processen. 

• Afstemningsperiode: Afstemningen er åben i 6 måneder, og der skal være 2500 underskrifter, 

men ofte er omtalen nok til at åbne op for en dialog. 

• Sikker skolevej på Randersgade: Forvaltningen er involveret, og de er i gang med en for-

analyse. Der er et opsamlende møde den 17. på Vibenshus. 

 

 

 

Punkt 4 10 min. 
O 

Nyt fra KKFO JO 

• Årsnorm: Der er udarbejdet en årsnorm, som giver et overblik over arbejdsopgaver og skal 

hjælpe med at sikre, at arbejdsopgaver og timer stemmer bedre overens med arbejdstiden. Det 

stiller krav til, at vi arbejder mere systematisk, men gør det også mere fair, og tid/opgaver 

tilpasses den enkelte. 

• Årshjul for stærkt samarbejde: Vi har udarbejdet et årshjul for stærkt samarbejde, som vi på 

fredag præsenterer for børnehaverne. Dette vil gøre, at vi arbejder mere systematisk med 

overgangen fra børnehave og langsigtet forhåbentlig skabe en større tilknytning til RG. 

• Samarbejde med klub: Der er udfordringer i samarbejdet med klubben, specielt omkring brug 

af lokaler og ejerskab af legepladsen. Områdeledelsen er involveret, og det er et tilbagevendende 

problem, som vi også oplevede under den tidligere ledelse. Problemet ligger i forskellen på tilsyn 

og opsyn. Vi ønsker, at klubben bruger vores legeplads, men med deres personale, da vi ikke kan 

passe deres børn. Samtidig skal vi være opmærksomme på, at det kan være voldsomt for de 

mindste børn, når de store 6. klasser leger uden voksenopsyn. 



 

• Piktogrammer: Som nævnt tidligere, har vi færre børn på KG, da halvdelen af vores børn nu er 

på Tryk16. På KKFO'en har vi derfor fantastiske forudsætninger for at skabe gode og trygge 

lege- og børnemiljøer for vores ældste børn på Kennedygården. Vi har 5,5 gange flere 

kvadratmeter per barn end de officielle arealkrav foreskriver. Dette skaber naturligvis miljøer 

med et meget lavt konfliktniveau, da der er masser af plads til alle børn og plads til forskellighed. 

Det giver også rum til fordybelse og ro, hvor børn kan deltage i voksenstyrede didaktiske 

aktiviteter og nyde fri leg uden forstyrrelser i mange forskellige rum. Den ekstra plads kræver 

dog, at vi arbejder med vores pædagogiske organisering og strukturering, da personalet skal 

dække 5,5 gange så mange kvadratmeter per medarbejder. Derfor har vi de sidste måneder 

arbejdet intensivt med at skabe et miljø med tydelig visuel støtte for børnene, så det bliver 

nemmere for dem at navigere i et stort og trygt børnemiljø uden voksne i alle rum. Vi har 

introduceret børnene til nye plakater med piktogrammer, hvor alle rum er opdelt i enten grønne, 

gule eller røde rum. Børnene skriver deres navn på det rum, de tilgår, og fjerner det efterfølgende, 

hvilket forpligter dem til børnefællesskaber og til at støtte op om de gode og trygge rammer på 

Randersgades Skole og KKFO. 

• Besøg af Lego: Den 18/6 får vi besøg af Lego, som skal lave en test med nogle af vores børn. 

Jonas har tidligere haft et samarbejde med dem på hans tidligere skole og forsøger nu at tage dem 

med til RG i stedet. Forældre til de børn, der skal være involveret, er blevet kontaktet og skal 

skrive under på en samtykkeerklæring. 

 

 

 

Punkt 5 10 min. 
O 

Nyt fra ledelsen LL 

• Årets planlægning: Planlægningen har taget lidt længere tid i år, men vi er ved at være 

færdige. Forhåbentlig kan vi melde noget ud i næste uge. Grundet en opsigelse fra en lærer 

sammenlægger vi de to 1. klasser. Vi har købt ekstra mange pædagogtimer for det næste halve år, 

så vi kan have dobbelt bemanding i alle skoletimer frem til nytår. 

• Faglokaler: Vi er i gang med Tryk16 projektet og nogle faglokaler på Randersgade 38, som vi 

får plads til, da vi flytter de mindste børn til Tryk16. 

• Besøg af Rambøll: Vi har haft besøg af Rambøll, som kigger på, om vores lokaler til fysik, 

billedkunst og madkundskab skal optimeres. Vi håber, der kommer midler til dette, da vi mener, 

der er nogle mangler. 

• Eksamener: Vi kører prøver lige nu. Selvom vi er en lille skole, har vi leveret mange 

censorater, op til 6 på en dag. 

• Bestyrelsesvalg: Der har været bestyrelsesvalg. Stemmeprocenten var lav, så det har vi fokus 

på næste gang. Det var dog positivt med kampvalg, hvilket var et luksusproblem. 

• Sygefravær: Vi har tidligere ligget højt på sygefravær, men de nyeste tal ser meget bedre ud. I 

KK er måltallet 14,5, og vi ligger nu på 10,9, hvilket vi er meget glade for. Der har været fokus 

på opfølgning og trivsel, noget vi også behandler i MED. KKFO’en har været ramt af 2 gange 

langtidsfravær og da det er en lille medarbejdergruppe, så kan dette ses tydeligt i tallene for 

KKFO. 



 

-  

Referat: 

 

Punkt 6 10 min. 
O 

Tryk16 til indskolingshus JO/LL 

Der blev gennemført en rundtur på matriklen og en gennemgang af plan A og B i forhold til brugen af 
Tryk16 til skole fra august. Vi forventer at starte med plan B og derefter skifte til plan A omkring 
efterårsferien, når vi har fået byggetilladelse. 
 

 

 

Punkt 7 20 min 
D 

Hvordan kommer vi videre? SP/ULLA/ELLEN 

Debat om analogt vs. digitalt og kommunikation om læsning: 

• Der er udtrykt behov for en beskrivelse af, hvornår vi bruger analoge og hvornår vi bruger 

digitale metoder. 

• Det ønskes ikke at lave regler eller blande sig i lærernes klasseværelser, men snarere at 

beskrive den stillingtagen, lærerne allerede har taget. 

• Der er behov for en tydeliggørelse af, hvordan vi arbejder med de forskellige fag. 

• Der arbejdes videre med dette i fagudvalgene, hvorefter det bringes tilbage til bestyrelsen. 

Eventuelt kan der udarbejdes et skriv til hjemmesiden. 

 

 

Punkt 8 10 min 
D 

Elevfravær LL 

Vi kigger på tallene for sygdom, trivsel og ekstraordinært fravær. 

Vi har 200 skoledage om året. Når vi tager højde for elevernes fravær, lærernes 6. ferieuge, 

sygefravær osv., er hver elev sammen med deres lærer i gennemsnit 180 skoledage om året. 

Skolelederen siger sjældent nej til ekstraordinært fravær, da der også er mange gode ting ved det. 

Det er dog problematisk for klassedynamikker, lærerfællesskaber osv., da det stigende fravær 

også viser en sammenhæng med lav trivsel. 

Det bliver foreslået af bestyrelsen, at der bliver lavet noget nudging for at synliggøre, hvor svært 

det er for eleverne at have feriefravær i løbet af skoleåret. Bestyrelsen mener, at der skal 

formuleres klare forventninger til alle og tales med kontaktforældre, så vi kan have en dialog om 

årsagerne. 
Referat: 

 
 

Punkt 9 
 

15 min 
D/B 
 

Kommende møde SP 

Kommende års møder: 

• 8 ordinære møder 

• 2 forældremøder 

• Forældrekaffe 



 

• Indskolingsforældremøder hvor bestyrelsen deltager, samt møder med maj-børn 

Vi planlægger det kommende års møder ved det første møde i august og planlægger blot det 

første møde i dag. 

Første møde: Torsdag den 15. august 

 
 

Punkt 10  
 

Evt. 
 
 
Børns digitale liv: Formanden er blevet spurgt af 
formanden fra Langelinieskolen, om vi ønsker at 
deltage i et oplæg om, hvordan vi kan hjælpe 
kontaktforældre med at sætte dialog og refleksion om 
vores børns digitale liv på dagsordenen i 
forældrefællesskaberne. Der er givet tilsagn fra Skole 
og Forældre Kbh om, at de gerne vil give et tilskud på 
8.000 kroner til workshoppen. De sidste 1.000-1.500 
kroner har skolen betalt. 
 

SP 

 
Farvel og tak til afgående bestyrelsesmedlemmer 
 
 
 
 
 


